



Administrative Decision (88 / 2020)
Listing Transfer of Oman Arab Bank
"SAOG "

قرار إداري (2020 / 88)
نقل إدراج أسهم بنك عمان العربي
ش.م.ع

Pursuant to:

- Capital Market Law No. 80/98 and its Executive Regulation.
- Muscat Securities Market Internal Regulation.
- The letter of the Capital Market Authority dated 22/06/2020, approving the takeover offer announced by Oman Arab Bank to Alizz Islamic Bank shareholders.
- The resolution passed by the EGM on 15/06/2020, to convert the legal status of the bank to a Public joint stock company.
- The recommendation of the Operations Department Director.
- قانون سوق رأس المال رقم 98/80 ولائحته التنفيذية.
- اللائحة الداخلية لسوق مسقط للأوراق المالية.
- رسالة الهيئة العامة لسوق المال الصادر بتاريخ 2020/06/22 م ، بالموافقة على مستند عرض السيطرة المقدم من بنك عمان العربي لمساهمي بنك العز الإسلامي.
- قرار الجمعية العامة غير العادي المنعقدة بتاريخ 2020/06/15 م ، بالموافقة على تحويل البنك إلى شركة مساهمة عمانية عامة.
- توصية الفاضل مدير دائرة العمليات.

It has been decided:

تقرر:

Article (1): The listing of the Bank with an issued capital of RO 166,941,000 divided into 1,669,410,000 shares shall be transferred from the Third Market to the Parallel Market as from Monday **06/07/2020**.

المادة (1): يُنقل إدراج أسهم البنك من السوق الثالثة إلى السوق الموازية برأسمال قدره **166,941,000** ريال عماني مقسم إلى **1,669,410,000** سهم وذلك اعتباراً من يوم الإثنين الموافق **2020/07/06** م.

Article (2): The share price shall fluctuate subject to the price limits, starting from the first trading day.

المادة (2): يخضع سعر السهم للحدود السعرية منذ اليوم الأول من إدراجها.

Ahmed Saleh Al-Marhoon
Director General

أحمد بن صالح المرهون
المدير العام

Issued: 13 Dhul Qa'dah 1441 H
Corresponding to: 05 July 2020

سوق مسقط للأوراق المالية
Muscat Securities Market

صدر في: 13 ذو القعدة 1441 هـ
الموافق: 05 يوليو 2020 م

حي سوق المال ، مسقط ، سلطنة عمان
ص.ب: 3265 ، رووي ، الرمز البريدي 112 ، سلطنة عمان
هاتف: (+968)24812499 ، فاكس: (+968)24816771
Souq Almal Area , Muscat , Sultanate of Oman
P.O.Box 3265, Ruwi, P.C. 112, Sultanate of Oman
Telephone (+968)24816771, Fax (+968)24812499
www.msm.gov.om